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Mańin Halasz
Radny Gminy Kwilcz

URZĄD GMiNY
W KWILCZU

Wpł 1 3, 03" 2025

Kwilcz, dnia 13 marca 2025 roku

Pan
stanisław Mannek
Wójt Gminy Kwilcz

za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady
Gminy Kwilcz

Dotyczy: zapytanie radnego w sprawie kosztow organizacji DniZiemi Kwileckiej

Na podstawie art. 24 ust. 3, 5 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie
gminnym (Dz. U. z 2024 r, poz. 1465 ze zm.) składam zapytanie radnego do Wójta Gminy
Kwilcz, za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Gminy, w sprawie kosztów organizacji
DniZiemi Kwileckiej.

Podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Kwilcz, które odbyło się
11 marca 2025 r. Wójt Gminy Kwilcz przekazał radnym informację o rozpoczęciu
przygotowań do tegorocznych obchodów Dni Ziemi Kwileckiej. W budżecie gminy
zabezpieczone jest symboliczne 100 tys. zł na tego typu wydarzenia. Natomiast
według wstępnych wyliczeń koszt tego święta to około 300 tys. zł. Pan Wojt przekazał
radnym, że żeby ewentualnie podpisac umowy musimy jako samorząd miec zabezpieczone
środki w budzecie. Poprosił, aby radni zastanowili się do czasu kolejnej sesji, jakie będzie
zdanie Rady w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków finansowych na organizaqę
wydarzenia. Radnym przekazano równiez, że na ten moment była mowa o ogólnym zarysie
wydarzenia, na podstawie tego, co odbywało się w zeszłym roku. Ponadto Skarbnik Gminy
Kwilcz dodała, że występ gwiazdy wydarzenia to minimum 80 tys. zł netto. Pozostałe koszty
np. związane z wynajem sceny to ponad 60 tys. zł, Sekretarz Gminy Kwilcz uzupełnił
wypowiedzi pzedmówców, że każdorazowo do wynagrodzenia za występ gwiazdy doliczyć
należy spełnienie przez organizatora warunków, które są niezbędne do występu.
Wańo równiez zaznaczyc, że obchody Dni Ziemi Kwileckiej wróciły do kalendarza imprez
lokalnych w 2024 r. po kilku latach przerwy, spowodowanej pandemią koronawirusa.
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W związku z powyższym składam zapytanie:

o Czy Wójt Gminy Kwilcz może przedstawić zestawienie (tabelaryczne)
kosztów organizacji wydarzenia pn. "Dni Ziemi Kwileckiej" w wariancie
porównawczym lat: 2024 oraz 2018, 2019 (2020-2023 wydarzenie się nie
odbywało)?

o Czy pozycje kosztowe mogą zostać jednolicie sklasyfikowane w9 przyjętych
kryteriów:

! koszty wynajmu infrastruktury scenicznej (scena, telebim itp.),

D koszty udziału wszystkich gwiazd scenicznych,
D koszty związane z infrastrukturą gastronomiczną i organizacją

zaplecza sanitarnego
D pozostałe koszty organizacyjne.

Przygotowana analiza pzez Pana Wójta z pewnością pozwoli mi i pozostałym
radnym na rzetelną analizę, ale takze na przedstawienie stronie społecznej zagadnienia
organizacji największego wydarzen ia w naszym samorz ądzie.
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